
武汉西门子中国授权代理商触摸屏供应商

产品名称 武汉西门子中国授权代理商触摸屏供应商

公司名称 浔之漫智控技术（上海）有限公司总部

价格 3400.00/件

规格参数 品牌:西门子
货期:现货
产地:德国

公司地址 上海市松江区石湖荡镇塔汇路755弄29号1幢一层
A区213室

联系电话 15021292620 15021292620
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6AG6003-5CF01-0DA0

SIPLUS RIC 库，用于 SIMATIC ET 200S，
运行时许可证可供下载
*******************************
因交付需要，必须提供收货方 电子邮件地址

SIPLUS RIC libraries for ET 200S

订货数据

 

产品信息

组态工具

跳转到

https://mall.industry.siemens.com/mall/zh/cn/Catalog/Product/6AG6003-5CF01-0DA0


概述

概述

If a SIMATIC ET 200S-based system is to communicate with a Siemens control center, e.g. SIMATIC PCS 7
TeleControl, WinCC TeleControl, WinCC OA, or a control center of a third-party supplier using the IEC 60870-5
telecontrol standard, the IEC 60870-5-101 (serial), -103 (protection) or -104 (TCP/IP) telecontrol protocols can be
used in the SIMATIC automation systems.

SIPLUS RIC libraries offer an integrated, scalable system based on SIMATIC ET 200S functionalities, for data
volumes up to 200 information points.

The non-retain memory can also be used for buffering message frames. Longer communication failure times can thus
be bridged. The SIPLUS RIC software libraries are based on the standard SIMATIC Manager or TIA Portal and can
be used on various, mutually compatible types of SIMATIC S7 devices – this saves hardware costs and
programming overhead.

The libraries and licenses are delivered digitally or as a download (OSD, Online Software Delivery).A license
certificate is supplied with the order, which can be used to request activation codes for permanent use of the purchased
protocols on the employed hardware (linked to serial number). More information is available on this
at https://support.industry.siemens.com/cs/ww/en/view/109803457.

The license certificate required for the activation of all telecontrol protocols IEC 60870-5-101 (serial), -103
(protection) or -104 (TCP/IP) is available for download in the Siemens Mall after purchase.

西门子工控机等。西门子PLC模块-西门子PLC主机-西门子PLC控制器-
西门子PLCS7200-西门子PLCS7-300-西门子plcs7-400-

西门子PLCS71200-西门子PLCS71500 

西门子PLC扩展模块-西门子PLC通讯模块-西门子PLC定位模块-西门子PLC数字量模块-
西门子PLC输出输入模块

浔之漫智控技术上海有限公司是中国西门子的合作伙伴，公司主要从事工业自动化产品的集成,销售和维
修。

致力于为您提供在食品、化工、水泥、电力、环保等领域的电气及自动化技术的完整解决方案，包括自
动化产品

及系统、工程项目执行及管理、主要过程控制领域技术支持，以及的售后服务、培训等。
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